

**RM** 1180

BRING YOUR OWN DREAMS...

« An RM is all about style: you fall in  
love with her design »

AN RM1180 OWNER

« RM, c'est une question de style, vous tombez  
amoureux de sa ligne »

UN PROPRIÉTAIRE DE RM1180









RM1180

# PASSION PASSION

Every single RM yacht is handled by our qualified team of passionate artisans. This passion, that supports our reputation, is also shared by our clients, proud of owning an exceptional sailing yacht.

Martin Lepoutre  
General Manager RM Yachts

Nos voiliers sont fabriqués en France et passent entre les mains de nos équipes d'artisans qualifiés, tous passionnés par leur métier. Cette passion est la base de notre réputation, elle est aussi celle de nos clients, fiers de posséder un voilier d'exception.

Martin Lepoutre  
Directeur-Général RM Yachts



RM1180

# WOOD BOIS



## The soul of our yachts is made of wood

This noble material confers to all RM Yachts this one-of-a-kind look and feel. Used through a unique building process for the last 30 years, it guarantees as much new helm sensations than an unmatched interior well-being. Our plywood-epoxy hulls are not only a source of safety at sea, but also environment-friendly

## L'âme de nos voiliers, c'est le bois

Ce matériau noble confère à tous les RM cette singularité qui leur est propre. Travaillé grâce à une méthode de construction unique depuis plus de 30 ans, il garantit des sensations inédites à la barre et un bien-être intérieur incomparable. Nos coques en contreplaqué-époxy sont sécurisantes, et respectueuses de l'environnement.







RM1180

# PERFORMANCE

## PERFORMANCE

### **To go faster for long distance cruise**

Lighter and stiffer thanks to her plywood-epoxy construction; more powerful thanks to her race-inspired hull, the RM1180 is definitely of the most performant yacht of her category. But sailing fast is not enough. Sailing further is better!

### **Aller plus vite pour aller plus loin**

Plus léger et plus rigide grâce à sa coque en contreplaqué époxy ; plus puissant et plus toilé grâce à sa carène inspirée des voiliers de course au large, le RM1180 se positionne parmi les bateaux les plus performants de sa catégorie.









RM1180

**OPEN**  
OUVERT





RM1180

# GENUINE AUTHENTIQUE

## The art of living aboard

Wood is an essential component of the RM1180, and enables this natural simplicity that makes life aboard so different: more space (no counter molding), more light, and a soft and dry atmosphere, much appreciated.

## L'art de vivre à bord

Le bois, composant essentiel du RM1180, apporte cette simplicité naturelle qui rend la vie à bord si différente : plus d'espace (absence de contre-moules), plus de lumière, et surtout une atmosphère douce et sèche, si agréable à vivre.







RM1180

# PLEASURE PLAISIR



## The art of living aboard

4 words summarizing the feeling one has when entering the RM1180's saloon. All the sources of well-being and pleasure have been optimized: large companionway with a gentle slope, 360°panoramic vision, U-shape kitchen, soft colors...

## Design, espace, lumière, atmosphère...

4 mots qui résument la sensation qu'on éprouve en entrant dans la cabine d'un RM1180. Tous les détails qui procurent agrément et bien-être ont été optimisés : descente très large et en pente douce, visibilité exceptionnelle à 180°, cuisine en U, harmonies des coloris...





RM1180

# ABOUT A PROPOS

## Contact

César Dohy, Sales Director  
T. 06 85 34 27 68  
cesar.dohy@rm-yachts.com

Our team remains at your disposal to help you configure your own RM Yacht. In the respect of your budget, we're here to help you personalize her: sails, electronics,

Nos équipes sont à votre écoute, pour vous aider à concevoir votre propre RM. Nous vous guiderons, dans le respect de votre budget pour personnaliser votre RM : voiles, électronique, appendices, couleurs de coque, mât, tissus intérieurs.



## ARCHITECTURE AND DESIGN

- **Architect | Architecte**  
Marc Lombard Design Group
- **Conception | Chef de projet**  
Edouard Delamare Deboutteville

## TECHNICAL SPECIFICATIONS CARACTÉRISTIQUES

- Overall length | Longueur hors-tout  
13.00m
- Hull length | Longueur de coque  
11.80m
- Beam | Bau maximum  
4,37m
- Single keel draft | Tirant d'eau mono-quille  
2,25m
- Twin keels draft | Tirant d'eau bi-quille  
1,95m
- Light displacement | Déplacement à vide  
7 700kg
- Air draft | Tirant d'air  
19,00m
- Engine In board Sail Drive | Motorisation  
50 CV
- Fuel capacity | Réservoir carburant  
120L
- Water capacity | Réservoir d'eau  
2x135 L (opt. 2x190L)
- Holding tank capacity | Rés. eau noire  
55L
- Mainsail | GV  
46m<sup>2</sup>
- Stay sail | Trinquette  
27m<sup>2</sup>
- Furling genoa | Génois  
44m<sup>2</sup>
- Asymmetric spinnaker | Spi asymétrique  
150m<sup>2</sup>
- EC Certification | Catég. de navigation CE  
A - 8 personnes



RM1180



## GRAND LARGE YACHTING

Since 2003, the group's expertise lies not only in the construction of multi-hull and mono-hull but equally within the construction of aluminum, composite and wood leisure yachts. Grand Large Yachting invites you to discover new horizons, on board blue-water sailing yachts, uniquely adapted to the navigational projects and needs of each and every client.

Depuis 2003, l'expertise du groupe ne réside pas seulement dans la construction de multicoques et de monocoques, mais également dans sa capacité à utiliser différents matériaux tels que l'aluminium, le composite ou encore le bois. Grand Large Yachting est une invitation vers de nouveaux horizons, sur des voiliers de grande croisière, adaptés aux projets de navigations de chacun de nos clients.

## GRAND LARGE SERVICES

Since inception, Grand Large Yachting group - of which RM Yachts is part - has developed a whole range of services provided to yachts owners, through a dedicated subsidiary: Grand Large Services (GLS). This company offers various supports to guide you through your project: spare parts, repairs, maintenance, refit, brokerage, etc.

Le groupe Grand Large Yachting - dont le chantier RM fait partie - propose une offre de services réservée à nos propriétaires à travers une société dédiée : Grand Large Services (GLS). Cette société propose de nombreuses prestations : pièces détachées, réparation, maintenance, refit, revente du bateau, etc...





The logo consists of the letters 'R' and 'M' in a bold, white, sans-serif font. The 'R' is slightly larger and positioned to the left of the 'M'. The background of the entire page is a vibrant red with a subtle, wavy, wood-grain-like texture.

BRING YOUR OWN DREAMS...

[info@rm-yachts.com](mailto:info@rm-yachts.com)  
+33 (0)5 46 44 73 00

[www.rm-yachts.com](http://www.rm-yachts.com)